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 ZÁPIS 
ze 17. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice, 

konaného dne 29. ledna 2014 

__________________________________________________________________________________ 

 

 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
 
Návrh programu jednání:                    

1.   Zahájení 
2.   Jmenování zapisovatele a sčitatele 
3.   Určení ověřovatelů zápisu 
4.   Složení slibu zastupitele města 
5.   Schválení programu jednání 
6.   Kontrola úkolů z minulého zasedání 
7.   Volba přísedícího Okresního soudu Brno-venkov 
8.   Rozpočtové opatření č. 14/2013 
9.   Rozpočtové opatření č. 15/2013 
10.   Rozpočtové opatření č. 16/2013 
11.   Rozpočtové opatření č. 19/2013 
12.   Rozpočtové opatření č. 20/2013 
13.   Česká spořitelna, a.s. – Návrh na uzavření smlouvy o úvěru č. 12195/13/LCD 
14.   Návrh rozpočtu města Šlapanice na rok 2014 
15.   Návrh rozpočtového výhledu na období let 2015 až 2019 
16.   Návrh Dodatku č. 11 Smlouvy o zajištění financování systému IDS JMK 
17.   Strategický plán rozvoje města Šlapanice do roku 2020 
18.   Kupní smlouva č. KS-2014-01 – pozemek p.č. 2206/167 v k.ú. Šlapanice u Brna 
19.   Kupní smlouva č. KS-2014-02 – pozemek p.č. 2120/15 v k.ú. Šlapanice u Brna 
20.  Souhlasné prohlášení o zpřesnění hranice pozemků sousedících s pozemkem    

města p.č. 2853 v k.ú. Šlapanice u Brna  
21.  Dohoda o ukončení Smlouvy o uzavření budoucí kupní smlouvy č. DOH-2014-02 a    

Smlouva o uzavření budoucí kupní smlouvy č. BS-2014-03, vše k bytu č. 6 BD na ul. 
Švehlova 1707/74 

22.   Informace z výborů 
23.   Informace ST, MS, TAJ 
24.   Diskuse členů ZM a občanů 
25.   Závěr 

 
  
ad 1. Zahájení 
ST zahájil 17. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 16:03 hodin a přivítal 
přítomné zastupitele a občany. Dále konstatoval, že v kinosále je přítomno 16 členů 
zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Omluvili se: Ing. Alena Řezníčková a 
později přijdou: Ing. Střechovský, p. Kopeček, Mgr. Charvát.  
Mgr. Trněná oznámila nahrávání průběhu zasedání, které bude vysíláno na internetu. 
 
 
 
 
ad 2. Jmenování zapisovatele a sčitatele  
Zapisovatelkou jmenována paní Štěpánka Benadová; sčitatelkou Bc. Milada Cvrková, DiS. 
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 ad 3. Určení ověřovatelů zápisu 
ST –  za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé: Ing. Petr Horák a Jan Zycháček. Oba  
ověřovatelé projevili souhlas s návrhem.  
 
 
 
ad 4. Složení slibu zastupitele města 
ST – 13. ledna 2014 doručil do rukou starosty Ing. Pernica svoji rezignaci na funkci 
zastupitele města. Na 101. jednání rady města dne 22. ledna 2014 převzal osvědčení nový 
člen zastupitelstva města Ing. Pavel Zmeškal. 
Následně TAJ přečetl text slibu zastupitele a Ing. Pavel Zmeškal slovem „slibuji“ potvrdil 
svůj souhlas s převzetím mandátu zastupitele města Šlapanice.  
V této chvíli přítomno 17 zastupitelů města. 
 
V 16:12 hodin se dostavil do jednacího sálu Ing. Jan Střechovský, přítomno 18 členů 
zastupitelstva města. 
 
 
ST – zápis z 16. zasedání zastupitelstva města byl ověřen ověřovateli a rozeslán členům 
zastupitelstva.  
Připomínky k zápisu vznesla Mgr. Trněná:  
V bodě 23. Informace z výborů je uvedeno sdělení předsedy FV I. Kouřila, že nezakládá se 
na pravdě informace občanského sdružení Čisté Šlapanice, že předseda finančního výboru 
tuto zprávu nepředal vedení města.“  Požaduji toto sdělení I. Kouřila buď ze zápisu 16. ZM 
vyškrtnout nebo do zápisu uvést také sdělení p.P. Zmeškala, který v diskuzi uvedl, pan Kouřil 
se mýlí, protože Čisté Šlapanice se vyjadřovaly k předchozí zprávě FV o Satesu a navíc 
neuvedly, že nepředal zprávu vedení města, ale bagatelizoval odvedenou práci členů FV 
týkající se SATESa. 
ST navrhuje námitku odmítnout jako nedůvodnou.  
Mgr. Trněná doporučuje dát jasná pravidla, co bude v zápise a co ne. 
Ing. Zmeškal  žádá o zaprotokolování svého příspěvku:  
P.Kouřil uvedl na 16. ZM informaci, že "se nezakládá na pravdě informace ČŠ, že předseda 
FV tuto zprávu (mluvil o zprávě k SATESO z r. 2013) nepředal vedení města" a tato 
informace byla uvedena v zápise z jednání ZM. V diskusi jsem ho upozornil, že se mýlí, 
protože ČŠ hodnotily zprávu z r. 2011 - navíc zcela jiným způsobem. Tato informace již v 
zápise uvedena nebyla. 
 
Návrh usnesení: 
ZM považuje námitku Mgr. Trněné za nedůvodnou. 
Hlasování: 10 PRO – 5 PROTI – 3 SE ZDRŽELI  
Návrh nebyl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádali a hlasovali: 
PRO – Ing. Zmeškal  
PROTI -  p. Karásek. 
 
Ing. Pavel Zmeškal požádal o zaprotokolování každého svého hlasování. 
 
Mgr. Trněná podává protinávrh, aby zastupitelstvo vznesenou námitku k zápisu přijalo jako 
důvodnou.  
 
Protinávrh usnesení: 
ZM uznává vznesenou námitku Mgr. Trněné k zápisu č. 16 jako důvodnou: pan Kouřil 
se mýlí, protože Čisté Šlapanice se vyjadřovaly k předchozí zprávě finančního výboru 
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o Satesu a navíc neuvedly, že nepředaly zprávu vedení města, ale bagatelizoval 
odvedenou práci členů finančního výboru, týkající se Satesa.   
Hlasování: 6 PRO – 1 PROTI – 11 SE ZDRŽELO 
Protinávrh nebyl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
PRO – Ing. Zmeškal. 
 
Mgr. Trněná – připomíná, že o námitce musí být rozhodnuto na nejbližším zasedání, tj. dnes 
do konce zasedání. 
 
Ing. Mrkvica – v bodě 5. Kontrola úkolů na minulém zasedání zastupitelstva města 
požadoval zaslání odpovědi Ing. Meitnerové, kterou mu starosta slíbil zaslat. Po dvou 
urgencích odpověď neobdržel. 
ST – dnešního dne odeslal odpověď e-mailem. 
 
V 16:26 hodin se dostavil do jednacího sálu Mgr. Aleš Charvát, přítomno 19 zastupitelů 
města. 
 
 
 
ad 5. Schválení programu jednání. 
Ing. Mrkvica navrhuje, aby „Diskuse členů ZM“ byla uvedena jako  bod č. 23.A za bodem 
23. a „Diskuse občanů“ ponechat jako bod č. 24.       
 
ST podává protinávrh ponechat diskusi členů ZM a občanů v jednom bodě. 
Mgr. Trněná doplnila, že Ing. Mrkvica chtěl poukázat, že došlo ke změně jednacího řádu tím, 
že do jednoho bodu je sloučena diskuse členů ZM a diskuse občanů. 
Mgr. Hanáková vysvětlila, že pro obě skupiny jsou zachována práva. 
 
Protinávrh usnesení:  
ZM schvaluje sloučení diskuse členů ZM a občanů do jednoho bodu. 
Hlasování: 12 PRO – 1PROTI – 6 SE ZDRŽELO   
Protinávrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
ZDRŽEL SE – Ing. Zmeškal. 
 
ST přečetl program, uvedený v pozvánce na 17. zasedání zastupitelstva města. 
 
ZM schvaluje program dle pozvánky. 
Hlasování: 17 PRO – 1PROTI – 1 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
PRO – Ing. Zmeškal. 
 
 
 
ad 6. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
ST -  úkoly nebyly uloženy, dotazy byly zodpovězeny přímo na jednání nebo zaslány 
písemně. 
Ing. Zmeškal – poznamenal, že nikde nenašel vysvětlení či definici úkolu. 
ST vysvětlil, že uložený úkol ukládá zastupitelstvo hlasováním.  
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Ing. Pecl  - všechny dotazy nebyly zodpovězeny. Památkové oblasti Andělka, Čertovka, 
Velký Hájek - návrší  byly zapůjčeny na dobu 5 let  základní organizaci ochránců přírody 
Pustiměře. Co se tam bude konat po dobu pěti let a co to přinese z finančního hlediska? 
MSH – Krajský úřad Jihomoravského kraje nás požádal o vyjádření ke třem chráněným 
krajinným prvkům v k.ú. Šlapanice u Brna z hlediska navrhované péče o tato území. Rada 
města ukládá komisi životního prostředí a zemědělství zpracovat stanovisko k požadavku 
JmK na základě podkladové dokumentace. Město to nebude nic stát. Pokud vás to zajímá, 
mohu vám to přeposlat  e-mailem nebo je k nahlédnutí na sekretariátě ST. 
 
 
 
ad 7. Volba přísedícího Okresního soudu Brno-venkov 
MSH – v souvislosti s ukončením funkčního období přísedící Okresního soudu Brno-venkov 
paní JUDr. Dagmar Janevové předložil předseda okresního soudu návrh na její opětovné 
zvolení pro funkční období let 2014 – 2018. 
Osobně není JUDr. Janevová přítomna, neboť se musela z naléhavých důvodů omluvit. 
Návrh usnesení: 
ZM volí paní JUDr. Dagmar Janevovou přísedící Okresního soudu Brno-venkov na 
funkční období let 2014 – 2018. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
PRO – Ing. Zmeškal. 
 
 
 

ad 8. Rozpočtové opatření č. 14/2013 
ST – rozpočtové opatření bylo již projednáno na minulém zasedání zastupitelstva města. 
V rozpravě vystoupili: Mgr. Trněná, Ing. Slaný. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 14/2013 se zvýšením celkových příjmů i  výdajů 
ve shodné výši o 773 400 Kč  v rozsahu bodů 1) až 4). 
Hlasování: 14 PRO – 0 PROTI – 5 SE ZDRŽELO   
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
PRO – Ing. Zmeškal. 
 
V 16:46 hodin se do jednacího sálu dostavil p. Jiří Kopeček, přítomno 20 členů 
zastupitelstva. 
 
 
 
ad 9. Rozpočtové opatření č. 15/2013 
ST – rozpočtové opatření bylo rovněž projednáno v měsíci prosinci 2013. 
V diskusi vystoupili: Mgr. Trněná, Ing. Slaný, Ing. Zmeškal, ST, MSN, p. Kopeček, MSH. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 15/2013 se zvýšením celkových příjmů i výdajů ve 
shodné výši o 28 500 Kč  v rozsahu bodů 1) až 3). 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 7 SE ZDRŽELO   
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
ZDRŽEL SE – Ing. Zmeškal  
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Ing. Zmeškal – požadoval uvedení zdůvodnění svého hlasování do zápisu. 
Ing. Střechovský nedoporučuje však dělat výjimku a žádá ponechat pouze jmenovité 
hlasování. 
Ing. Zmeškal vzal zpět svůj požadavek. 
 
 
 
 
ad 10. Rozpočtové opatření č. 16/2013 
ST – bylo projednáno na minulém zasedání zastupitelstva města v prosinci 2013. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 16/2013 se zvýšením celkových příjmů i výdajů ve 
shodné výši o 765 700 Kč  v rozsahu bodů 1) až 4). 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 7SE ZDRŽELO  
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
ZDRŽEL SE – Ing. Zmeškal. 
 
 
 
 
ad 11. Rozpočtové opatření č. 19/2013 
ST –  v investičních příjmech se jedná o přijaté transfery ze státních fondů, v neinvestičních 
výdajích o opravy a udržování  budov, hal a staveb, v investičních výdajích o stavební úpravy 
na zdravotním středisku.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 19/2013 se zvýšením celkových příjmů i výdajů ve 
shodné výši o 2.124.700 Kč  v rozsahu bodů 1) až 3). 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 2 SE ZDRŽELI  
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
PRO – Ing. Zmeškal. 
 
 
 
 
ad 12. Rozpočtové opatření č. 20/2013 
ST – v investičních výdajích se především jedná o příspěvek SMO na výdaje projektu 
Meziobecní spolupráce, v neinvestičních výdajích na činnost místní správy (příspěvek na 
zkapacitnění archívu stavebního úřadu), na osobní výdaje na dotovaný projekt Meziobecní 
spolupráce. 
 
V diskusi vystoupili: Mgr. Trněná, MSH, Ing. Slaný. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 20/2013 se zvýšením celkových příjmů i výdajů ve 
shodné výši o 1.040.400 Kč  v rozsahu bodů 1) a 2).  
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 2 SE ZDRŽELI   
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
PRO – Ing. Zmeškal. 
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ad 13. Česká spořitelna, a.s. – Návrh na uzavření smlouvy o úvěru č. 12195/LCD 
ST – v návaznosti na rozhodnutí rady města o výběru nejvhodnější nabídky v otevřeném 
nadlimitním řízení na veřejnou zakázku „Poskytnutí bankovního úvěru pro město Šlapanice“ 
je předkládán návrh na uzavření smlouvy o úvěru s Českou spořitelnou. Úvěr je sjednáván 
pro spolufinancování investičních projektů „Snížení energetické náročnosti budov ZŠ 
Šlapanice“ a „Sanace a zajištění sesuvného tělesa ZŠ Šlapanice“ v celkové výši 85 mil. Kč. 
Čerpání je sjednáno na období roku 2014. Splácení úvěru bude probíhat v pravidelných 
čtvrtletních splátkách ve výši 2.500.000 Kč, počínaje I. čtvrtletím roku 2015. Poslední splátka 
je splatná 30.06.2023. 
 
V diskusi vystoupili: Ing. Mrkvica, Ing. Slaný, p. Zycháček, ST. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu o úvěru č. 12195/13/LCD s Českou spořitelnou, a.s.  ve výši 
85.000.000 Kč na financování investičních projektů „Snížení energetické náročnosti 
budov ZŠ Šlapanice“ a „Sanace a zajištění sesuvného tělesa ZŠ Šlapanice“ se 
splatností do 30.6.2023. 
Hlasování: 14 PRO – 0 PROTI – 6 SE ZDRŽELO   
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádali a hlasovali: 
PRO – Ing. Zmeškal, Ing. arch. Klaška, p. Zycháček, RNDr. Novák, Charvát Libor 
ZDRŽEL SE – Ing. Mrkvica, p. Karásek. 
 
 
ad 14. Návrh rozpočtu města Šlapanice na rok 2014 
ST –  v souladu s nařízením starosty města ze dne 10.09.2013 zpracoval finanční odbor 
návrh rozpočtu na rok 2014 podle návrhů jednotlivých příkazců operací. Rozpočet projednal 
finanční výbor dne 11.11.2013 a rada města doporučila dne 13.11.2013 jeho projednání 
v zastupitelstvu města. Následně bylo usnesení rady města revokováno a zastupitelstvo 
města dne 11.12.2013 schválilo rozpočtové provizorium. 
Původní návrh rozpočtu na rok 2014 byl upraven v návaznosti na schválení zákona o státním 
rozpočtu ČR na rok 2014 a ukončení veřejné soutěže na výběr dodavatele finančních služeb. 
Upravený návrh rozpočtu projednal finanční výbor 13.01.2014 a doporučil jej ke schválení. 
 
Rada města navrhla zastupitelstvu schválit následující závazné ukazatele: 

1. Neinvestiční příspěvky MŠ Zahrádka 1 559 000 Kč, z toho odpisy 409 000 Kč 
2. Neinvestiční příspěvky MŠ Hvězdička 890 300 Kč, z toho odpisy 276 300 Kč 
3. Neinvestiční příspěvky ZŠ Šlapanice 8 540 000 Kč, z toho účelově vázáno na odpisy 

2 250 000 Kč a na pokrytí ztráty provozu bazénu v pavilonu „B“ 1 221 000 Kč.  
4. Odvod odpisů zřízených příspěvkových organizací (MŠ Zahrádka, MŠ Hvězdička a 

ZŠ) městu ve 100% výši tvorby účetních odpisů 
5. Neinvestiční transfery spolkům, obecně prospěšným společnostem, nepodnikajícím 

fyzickým osobám a občanům v celkové výši 1 300 000 Kč 
6. Neinvestiční výdaje na činnost vnitřní správy celkem 64 217 100 Kč 
7. Celkové výdaje na bezpečnost a veřejný pořádek (městskou policii) 2 200 000 Kč 
8. Neinvestiční výdaje na požární ochranu (dobrovolná část) 444 400 Kč 
9. Celkové neinvestiční výdaje na činnost Městské knihovny 1 400 000 Kč 
10. Příděl do sociálního fondu města ve výši 1 200 000 Kč 
11. Neinvestiční účelová dotace společnosti SATESO, s.r.o. na provoz ČOV a na terénní 

úpravy okolí skládky ve výši 1 686 000 Kč. 
 
V souladu s ustanovením § 102 odst. 2a) zákona č. 128/2000   Sb. o obcích, je navrhováno 
stanovení kompetencí radě města k provádění jednotlivých rozpočtových opatření 
v následujícím rozsahu: 
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a) v případech rozpočtového zapojení účelově přidělených finančních prostředků 
z jiných rozpočtů bez omezení částky 

b) v případě rozpočtového zapojení přijatých finančních darů bez omezení 
c) v případech, kdy uskutečnění výdajů vyžaduje nutný výdaj na zajištění chodu města, 

je nezbytné k odstranění havárií, následků živelních událostí, ve stavu nouze nebo při 
nutnosti odvrácení možných škod města, organizační složky města nebo příspěvkové 
organizace, napojené na rozpočet města, když včasné provedení úhrady je vázáno 
penalizací a dopady penalizace mohou výrazně překročit rizika z neoprávněné 
úhrady bez omezení částky. 

d) v ostatních případech, kdy se mění pouze rozpočet příjmů, resp. výdajů v jednotlivých 
paragrafech bez dopadu na celkovou výši příjmů, resp. výdajů schváleného rozpočtu 
města bez omezení částky.  

V diskusi vystoupili: Ing. Mrkvica, Ing. Slaný, Ing. Střechovský, TAJ, Mgr. Hanáková, Ing. 
Zmeškal, p. Karásek, Ing. Kouřil, Mgr. Trněná. 
 
Ing. Mrkvica požádal o zaprotokolování:  
Zákon č. 128/2000 Sb., o obcích, zákon č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech: 
Obec má zákonem stanovenou povinnost zveřejnit návrh rozpočtu před jeho projednáním 
v ZM, aby se k němu mohli občané vyjádřit. Musí být zveřejněn nejméně po dobu 15 dnů 
před jeho projednáním na jednání ZM. 
Připomínky k návrhu mohou občané uplatňovat písemně ve lhůtě stanovené při jeho 
zveřejnění nebo ústně při jeho projednávání na zasedání ZM.  
Dnem vyhlášení (zveřejnění) na úřední desce je první den jeho vyvěšení. Pokud není 
stanovena doba účinnosti pozdější, je účinná 15-denní lhůta.  
Ing. Střechovský (požádal o zaprotokolování) – Akceptujete, že to visí (pozn. návrh 
rozpočtu) 16 dnů? 
Ing. Mrkvica -  Ano, visí to 16 dní, ale nic to na věci nemění. 
Dále tlumočil svoje připomínky a podněty k návrhu rozpočtu města na rok 2014, které žádá 
promítnout do návrhu rozpočtu na rok 2014: 

- dokončení chodníku na ulici Jiříkovská (aby mládež při vycházení ze Skautu 
nevstupovala přímo na silnici) 

- přebudování chodníku z areálu ulice Akátová na Svatojánské náměstí 
- vybudování přechodu pro chodce v křižovatce ulic Svatojánské náměstí – Na 

Zahrádkách. 
ST  

- ad chodník na ulici Jiřikovská: chodník se dělal cca v roce 2010 a akce skončila 
z důvodu vzniklého problému s kanalizací (úprava kanalizace si vyžádá investici 
několikasettisíc korun)  

- další dva přednesené body jsou předmětem koncepce dopravy; jsou též navrženy 
přechody pro chodce, ne v těchto dvou místech; není povinností dělat všude 
přechody pro chodce, každý účastník silničního provozu se musí zařídit podle místní 
úpravy.  

 
Mgr. Trněná požádala o zaprotokolování, že nebude hlasovat pro návrh rozpočtu na rok 
2014, protože obsahuje položky, se kterými nesouhlasí (např. předražený územní plán, 
finanční částka 900 000 Kč na zpravodajství). 
 
Ing. Mrkvica přečetl protinávrh usnesení: 
Protinávrh usnesení: 
ZM odkládá projednávání návrhu rozpočtu města na rok 2014 do doby minimálně 
jednoho dne po uplynutí doby zveřejnění návrhu rozpočtu města Šlapanice na rok 
2014 na úřední desce (v našem případě nejdříve 30. 1. 2014).  
Hlasování: 1 PRO – 0 PROTI – 19 SE ZDRŽELO 
Protinávrh nebyl přijat. 
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O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
ZDRŽEL SE – Ing. Zmeškal. 
 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje  

1. rozpočet města Šlapanice na rok 2014 ve výši: 
příjmy celkem   235.752.800 Kč 
výdaje celkem   355.752.800 Kč 
financování celkem   120.000.000 Kč 

2. závazné ukazatele rozpočtu, uvedené pod bodem 1. až 11. 
3. kompetence Radě města Šlapanice k provádění rozpočtových opatření 

v průběhu roku 2014 ve výše uvedeném rozsahu s tím, že o každém 
rozpočtovém opatření, provedeném v kompetenci RM, bude na nejbližším 
zasedání ZM podána informace včetně stručného odůvodnění. 

Hlasování: 12 PRO – 5 PROTI – 3 SE ZDRŽELI   
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádali a hlasovali: 
PRO – Ing. arch. Klaška, p. Zycháček, pí Jachymiáková, Ing. Horák 
PROTI – Ing. Mrkvica, p. Karásek, Ing. Zmeškal. 
 
V 18:21 hodin vyhlásil ST přestávku na 10 minut. 
 
O přestávce se omluvila paní Jiřina Burianová, přítomno 19 členů zastupitelstva. 
 
V 18:33 hodin vyhlásil ST pokračování zasedání.  
 
ST – navrhuje  předřazení bodu č. 17 Strategický plán rozvoje města Šlapanice do roku 2020 
před jednací bod č. 15. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje předřazení jednacího bodu č. 17. Strategický plán rozvoje města 
Šlapanice do roku 2020 před jednací bod č. 15. Návrh rozpočtového výhledu na období 
let 2015 - 2019.  
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
PRO – Ing. Zmeškal. 
 
 
 
ad 17. Strategický plán rozvoje města Šlapanice do roku 2020 
MSN – 10. zasedání zastupitelstva města dne 19.09.2012 uložilo radě města pořídit 
sociogeografickou analýzu území města Šlapanice. Rada města na své 59. schůzi dne 
21.11.2012 schválila zadat veřejnou zakázku malého rozsahu na akci „Strategický plán 
rozvoje města Šlapanice do roku 2020“ poptávkou v rozsahu schválených prací. Vítězným 
uchazečem se stala firma Regionální rozvojová agentura Vysočina z.s.p.o. Závěrečnému 
materiálu předcházela dvě veřejná projednávání. 
MSN představil ředitelku společnosti Ing. Zdeňku Škarkovou a RNDr. Šárku Palcrovou, která 
detailněji prezentovala zpracované materiály. 
Strategický plán se skládá z analytické a návrhové části. Analytická část se skládá ze tří 
částí, a to z profilu města, shrnutí výsledků dotazníkového šetření mezi obyvateli, podnikateli 
a zájmovými organizacemi a se souhrnné SWOT analýzy. Cílem analytické části je 
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charakterizovat území z hlediska faktorů, které by mohly pozitivně či negativně ovlivnit rozvoj 
města, zhodnotit rozvojové potřeby a potenciál území.  
Na základě získaných informací byla vytvořena návrhová část, kterou lze dělit na část 
strategickou a programovou. V rámci strategické části je formulována vize města. Na 
strategickou část navazuje programová část, který se týká konkrétních opatření, tedy 
způsobu, jak dosáhnout definovaných cílů.  
Strategický plán je živým dokumentem, který by měl být pravidelně aktualizován. 
 
V rozpravě vystoupili: Mgr. Trněná, p. Karásek, pí Riegerová, p. Zycháček, Ing. Zmeškal, 
ST, MSN, Ing. Pernica. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Strategický plán rozvoje města Šlapanice do roku 2020. 
Hlasování: 11 PRO – 3 PROTI – 4 SE ZDRŽELI   
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádali a hlasovali PROTI: p. Karásek, Ing. Zmeškal. 
 
 
 
 
ad 15. Návrh rozpočtového výhledu na období let 2015 až 2019 
ST – rozpočtový výhled byl zpracován na základě dosažené skutečnosti v roce 2013, návrhu 
rozpočtu na rok 2014, smluv o dlouhodobých závazcích, aktualizované predikce vývoje 
příjmů a předpokládaného vývoje běžných a kapitálových výdajů. Výhled kapitálových výdajů 
zahrnuje plánované investiční akce v roce 2014, investice v dalších letech nejsou prozatím 
položkově specifikovány. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtový výhled města Šlapanice na období let 2015 až 2019.  
Hlasování: 12 PRO – 0 PROTI – 7 SE ZDRŽELO 
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval:  
ZDRŽEL SE Ing. Zmeškal. 
 
 
 
 
ad 16. Návrh Dodatku č. 11 Smlouvy o zajištění financování systému IDS JMK 
MSH – Jihomoravský kraj předkládá zastupitelstvu města ke schválení návrh dodatku 
smlouvy o zajištění financování systému IDS JmK, zahrnujícího nadstandard služeb IDS 
JmK pro rok 2014. Tento dodatek je každoročně předkládán ke schválení. Pro letošní rok se 
jedná o finanční příspěvek ve výši 904 363 Kč. 
 
V rozpravě vystoupili: Ing. Mrkvica, Ing. Střechovský, MSH, ST. 
 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dodatek č. 11  Smlouvy o zajištění financování systému IDS JmK, 
uzavřený mezi Jihomoravským krajem a městem Šlapanice.  
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
PRO: Ing. Zmeškal. 
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ad 18. Kupní smlouva č. KS-2014-01 – pozemek p.č. 2206/167, v k.ú. Šlapanice u Brna 
MSH – jedná se o prodej pozemku z vlastnictví města v lokalitě ulice Dlouhá. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2014-01 na prodej pozemku p.č. 2206/167, o 
výměře 19 m², v k.ú. Šlapanice u Brna, a to z vlastnictví města Šlapanice do vlastnictví 
kupujících. Cena ve výši 550 Kč/m² byla stanovena dohodou smluvních stran. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
PRO: Ing. Zmeškal 
 
 
 
ad 19. Kupní smlouva č. KS-2014-02 – pozemek p.č. 20120/15, v k.ú. Šlapanice u Brna 
MSH – jedná se o prodej pozemku z vlastnictví města v lokalitě Dlouhá ulice. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2014-02 na prodej pozemku p.č. 2120/15, o výměře 
19  m², v k.ú. Šlapanice u Brna, a to z vlastnictví města Šlapanice do vlastnictví 
kupujícího. Cena ve výši 550 Kč/m² byla stanovena dohodou smluvních stran. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
PRO: Ing. Zmeškal 
 
 
 
ad 20. Souhlasné prohlášení o zpřesnění hranice pozemků sousedících s pozemkem 
města p.č. 2853 v k.ú. Šlapanice u Brna 
MSH -  zástupce vlastníků pozemků KN p.č. 2883/1,2885/1, 2885/3 a 2887/1  vše v k.ú. 
Šlapanice u Brna, podal žádost o souhlas města se zpřesněním společné hranice uvedených 
pozemků s pozemkem p.č. 2853 (polní cesty) ve vlastnictví města. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Souhlasné prohlášení vlastníků o shodě na průběhu hranic pozemků 
podle katastrální vyhlášky č. 357/2013 Sb., na zpřesnění společné hranice pozemků 
KN p.č. 2883/1, 2885/1, 2885/3, 2887/1 s pozemkem p.č. 2853 (polní cesty) vše v k.ú. 
Šlapanice u Brna. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
   
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
PRO: Ing. Zmeškal 
 
 
ad 21. Dohoda o ukončení Smlouvy o uzavření budoucí kupní smlouvy č. DOH-2014-02 
a Smlouva o uzavření budoucí kupní smlouvy č. BS-2014-03, vše k bytu č. 6 v BD na 
ul. Švehlova 1707/74 
MSH – jedná se o převod bytu č. 6 v bytovém domě ulice Švehlova 1707/74. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dohodu č. DOH-2014-02 o ukončení Smlouvy o uzavření budoucí kupní 
smlouvy uzavřenou s převádějící ke dni 31.01.2014. 
ZM schvaluje Smlouvu o uzavření budoucí kupní smlouvy č. BS-2014-03 uzavřenou 
s budoucí kupující ke dni 01.02.2014. 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL   
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Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
PRO: Ing. Zmeškal 
 
 
ad 22. Informace z výborů 
Mgr. Charvát, předseda kontrolní výboru  

- kontrolní výbor se zabýval kontrolou hospodaření města  
- kontrolní výbor neshledal pochybení při hospodaření s nemovitostmi ve vlastnictví 

města Šlapanice 
- kontrolní výbor na základě doporučení pracovní skupiny doporučuje, aby při uzavírání 

nových nájemních smluv bylo nájemné stanoveno ve výši obvyklé tržní ceny. 
ST:  
ZM bere zprávu kontrolního výboru na vědomí. 
 
 
Ing. Kouřil, předseda finančního výboru 

- vzhledem k tomu, že se již vyjádřil k rozpočtu města na rok 2014, nemá další 
informace. 

 
p. Vavro, předseda Osadní výbor Bedřichovice  

- osadní výbor se sešel od posledního zasedání ZM pouze jedenkrát 
- pozval zastupitele a občany na ples, který se koná 8. února 2014 v Kulturním domu 

v Bedřichovicích. 
ST: 
ZM bere zprávu Osadního výboru Bedřichovice na vědomí. 
 
 
 
ad 23. Informace ST, MS, TAJ 
ST – v souvislosti s právě probíhající rekonstrukcí základní školy  představil zástupce firem, 
které na této rekonstrukci pracují: 
Ing. Turek, IMOS 
Ing. Červenka, Stump-Geospol, s.r.o. 
Ing. Kočíř, technický dozor investora 
p. Lossmann, dohlíží na práce sanace svahu. 
ST prezentoval zprávu, kterou zpracovala firma Komprah, s.r.o. a měřila hlučnost ve škole. 
Zdůraznil, že dopoledne nejsou žádné hlučné práce prováděny a staveniště je striktně 
omezeno pevnými stěnami. Hlavní část prací bude soustředěna od 15. 6. 2014. 

- ad prašnost – od začátku akce bylo staveniště striktně odděleno 
- evakuační plán je stanoven 
- bezpečností práce je pověřena Ing. Miholová 
- přístup do ZŠ – z ulice Na Zahrádkách a z ulice Hřbitovní 
- stavební deník – je určeno, kdo do něj může vpisovat  

Ing. Skočovský  
- pozval na den otevřených dveří, který se uskuteční v úterý 4. února 2014 v době od 

8:00 do 12:00 hodin. 
Zástupci výše uvedených firem ujistili zastupitele, že prioritou je bezpečnost dětí a projevili 
vstřícnost při řešení případných problémů. 
 
p. Zycháček poděkoval zástupcům firem za jejich snahu a vstřícnost. 
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ad 24. Diskuse členů ZM a občanů 
Mgr. Trněná 

- poděkovala za soubor opatření, která učinili zástupci zúčastněných firem 
- požadovala ujištění, že se nebude bourat v učebnách, v jejichž sousedství se bude 

vyučovat  
Ing. Turek 

- potvrdil, že jednal s Mgr. Trněnou a nabídl jí prohlídku staveniště  
- bourací práce se budou provádět od 12 hodin, v případě stížnosti od 14 hodin 

Ing. Střechovský 
- komunikuje ředitel ZŠ se stavbaři? 

Ing. Skočovský 
- se stavebními firmami se soustřeďuje na bezpečnost práce, hygienu a organizaci 

práce  
ST 

- v únoru se bude provádět velká pilotová stěna (cca 600 m3 zeminy se musí vytěžit) 
- práce potrvají cca 14 dnů. Je to cca 60 nákladních aut se zeminou ven a cca 60 

domíchávačů tam. Jaká opatření navrhují zastupitelé pro co nejšetrnější zásobování? 
Ing. Kočíř  

- vyjádřil politování nad vedenou diskusí mezi zastupiteli, která se přenášela do 
politické roviny  

ST 
- „V loňském roce nikdo nepřišel s nějakým návrhem, že pozor, bude něco. Všechno 

až ex-post, jak to mělo být uděláno. Takže i teď  je před námi nějaká budoucnost. 
 Pokud máte někdo nějaké poznatky, co do budoucna děláme špatně, nebo co 
bychom nepředvídali, tak to můžete sdělit.“ 

p. Skoumal 
- jak budou zabezpečeny garáže a byty v blízkosti školy 

Ing. Červenka 
- pracovat se bude do 18 až 19 hodin, protože dopoledne z důvodu vyučování 

nemohou pracovat  
p. Zycháček 

- budou mít příležitosti i šlapaničtí podnikatelé se podílet na subdodávkách? 
Ing. Turek 

- šlapaničtí podnikatelé se mohou přihlásit do tendru 
Ing. Zmeškal (požádal o zaprotokolování) 

- z důvodu, že zastupitelstvo neodsouhlasilo veřejné vysílání zastupitelstva města, jsou 
tyto záznamy k dispozici na webu Čisté Šlapanice (úplné, nezkreslené) 

- pan Kouřil na minulém jednání zastupitelstva města uvedl mylnou informaci o 
stanovisku Čistých Šlapanic ke zprávě finančního výboru. Tato mylná informace byla 
vyvrácena členem Čistých Šlapanic jako nepravdivá a tento druhý názor se v zápise 
neobjevil. 

Ing. Pernica 
- dotázal se ST, zda přinesl dodatek ke smlouvě se společností CTP 

ST 
- nemám jej k dispozici 

TAJ 
- doplnil, že vlastní jeden originál a druhý má CTP 
- nelze jej poskytnout z důvodu ochrany osobních údajů ostatních vlastníků 

Ing. Mrkvica 
- doporučuje projednat jednací řád ve zmíněných bodech (14. – 16.) 
- pozval na exkurzi do bioplynové stanice Bonagra v pondělí 3. února v 16.30 hodin. 
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TERMÍNY PRO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA v 1. pololetí 2014: 
02.04.2014 
25.06.2014. 
 
 
 
 
 
ad 25. Závěr 
ST ve 20:42 hodin ukončil 17. zasedání zastupitelstva města.  
 
Zapsala: Štěpánka Benadová 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Petr Horák          Jan Zycháček 
ověřovatel zápisu            ověřovatel zápisu  
 
 
 
 
 
 

 Ing. arch. Jaroslav Klaška 
   starosta města Šlapanice 


